
ZÁPISNICA

zo 16. zasadnutia Obecného zastupitel'stva v Nižnom Krucove konaného dna
16.12.2016 v zasadacke OCÚNižný Krucov

Prítomní: podla prezencnej listiny, zaciatok o 17.00hod.
Program:

1. Schválenie návrhu programu.
Návrh na uznesenie.

2. Urcenie overovatelov, návrhovej komisie a zapisovatelov.
Návrh na uznesenie.

3. Kontrola plnenia uznesení.
Berú na vedomie.

4. Schválenie pripojenia obce Nižný Krucov na telekomunikacnú siet-UPC.
Návrh na uznesenie.

5. Prerokovanie upozornenia prokurátora zo dna 14.1O.2016-spis.zn.PD 86/16/7713-6.
Návrh na uznesenie

6. Prerokovanie protestu prokurátora zo dna 31.1O.2016-spis.zn.PD 89/16/7713-5.
Návrh na uznesenie.

7. Prerokovanie protestu prokurátora zo dna 31.1O.2016-spis.zn.PD 88/16/7713-5.
Návrh na uznesenie.

8. Schválenie dotácie na 1 dieta, ktoré navštevuje CVC na rok 2017.
Návrh na uznesenie.

9. Návrh plánu kontrolnej cinnosti na 1. polrok 2017.
Návrh na uznesenie.

10.Návrh na 2. rozpoctové opatrenie rozpoctu obce Nižný Krucov na rok 2016.
Návrh na uznesenie.

11.Návrh na schválenie rozpoctu obce na rok 2017.
Návrh na uznesenie.

12. Interpelácia poslancov.
13.Diskusia.
14.Záver.

K bodu c. 1 Schválenie návrhu Dr02:ramu.
Poslanec OZ Marek Rybarcák navrhuje ako bod c.3 Harmonogram zasadnutí OZ na rok
2017. Marek Rybarcák navrhuje body c. 9,10,11 preložit na najbližšie zasadnutie OZ
z dôvodu, že návrhy neboli zverejnené 15 dní pred rokovaním OZ, ktoré sa bude konat
13.1.2017o 17:00 hod a body c. 5,6,7 listy prokurátorov do jedného bodu.

1. Schválenie návrhu programu.
Návrh na uznesenie

2. Urcenie overovatelov, návrhovej komisie a zapisovatelov.
Návrh na uznesenie

3. Návrh na schválenie harmonogramu zasadnutí OZ na rok 2017.
Návrh na uznesenie

4. Kontrola plnenia uznesení.
Berú na vedomie

5. Schválenie pripojenia obce Nižný Krucov na telekomunikacnú siet-UPC.
Návrh na uznesenie
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6. Prerokovanie upozornenia prokurátora zo dna 14.10.2016-spis.zn. PD 86/16/7713-6.
Prerokovanie protestu prokurátora zo dna 31.1O.2016-spis.zn.PD 89/16/7713-5.
Prerokovanie protestu prokurátora zo dna 31.1O.2016-spis.zn.PD 88/16/7713-5.
Návrh na uznesenie

7. Schválenie dotácie na 1 dieta, ktoré navštevuje CVC na rok 2017.
Návrh na uznesenie

8. Interpelácia poslancov.
9. Diskusia.
10.Záver.

Návrh na uznesenie k bodu c.1: Schválenie návrhu programu
Uznesenie císlo: 34/2016
Obecné zastupitelstvo obce Nižný Krucov
SCH V A ~UJE program obecného zastupitelstva.

Hlasovanie
Za hlasovali: Marek Rybarcák, Ján Hermanovský, Pavol Kalman, Pavel Gedor, Ján Caraba
Proti: O
Zdržal sa: O

Mgr. Vladimíra Hermanovská
starostka obce

K bodu c.2 Urcenie overovatel'ov. návrhovei komisie a zaDisovatelov.
.

Zasadnutie Obecného zastupitelstva otvorila a viedla starostka obce Mgr. Vladimíra
Hermanovská. Následne po tom privítala starostka obce pracovnícky OCÚp. Ivanu Vacelovú
a p. Zuzanu Boršcovú Žipajovúa ostatných prítomných hostí. Konštatovala, že sú prítomní
poslanci: Ján Caraba, Pavol KäJ.man,Marek Rybarcák, Pavel Gedor, Ján Hermanovský
a hlavný kontrolór obce Bartolomej Marcincin. Na základe prítomnosti starostka obce
skonštatovala, že sme uznášania schopný. Za overovatelov bol urcený p. . Návrhová
komisia: . Za zapisovatela bola schválená n~ notebooku p. Ivana Vacelová a do zošita p.
Zuzana Boršcová Žipajová.

Návrh na uznesenie k bodu c.2: Urcenie overovatelov, návrhovej komisie a zapisovatelov

Uznesenie císlo 35/2016
Obecné zastupitelstvo obce Nižný Krucov

1. schvaluje: návrhovú komisiu Ján Hermanovský a Ján Caraba

2. urcuje;.-zaoverovatelov zápisnice: Pavol Kalman a Pavel Gedor

za zapisovatelov zápisnice na notebooku: Ivana Vacelová
do zošita: Zuzana Boršcová Žipajová
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